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student přednesl přehlednou dobře připravenou presentaci, způsob podání byl sice mírně 
váhavý, ale svědčil o znalosti tématu 
 
Otázky oponenta byly odpovězeny a svědčí o poměrně dobré orientaci studenta ve 
zpracovaném tématu  
 
doc. Cvrčková: 
jaká bude dle studenta akceptance biotechnologických metod při šlechtění konopí? 
 
T. Antl:  
Jak je to s jednodomostí a dvoudomostí konopí v přirozených podmínkách? 
 
prof. Nátr:  
v presentaci chyběly citace na zdroje; jaký je důvod zájmu o konopí? 
 
doc. Sklenář: 
jaká je úloha sekundárních metabolitů ve vnitro a mezidruhové kompetici? 
 
Na otázky student odpověděl se znalostí tématu. 


